
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

7D5N  FLORAL ENCHANTMENT 

HIGHLIGHTS 

 

Experience * Hitachi Seaside Park, Famous for its baby blue-eyes flowers that draw tourists and  

                             locals each year. (Mid Apr – Mid May for baby blue-eyes flowers) 
                  * Visit Ashikaga Flower Park which features lots of blue, white and pink fuji!  
                        (Mid Apr – Mid May for fuji flowers) 

                 * Enjoy shopping at Japan largest factory outlet ~ Karuizawa Prince Shopping Plaza 
  * Experience limited express train from Kamakura to Tokyo! 

* One day Free & Easy in Tokyo 

 
 
Terms & Conditions: 

1.Flight details, itinerary, hotel and meals which stated on the itinerary above are subject to change according to different departure 

   date without prior notice. Any changes after booking, will inform accordingly.   

2.The sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator. 

3.Principally tour commentary will be conducted in Chinese speaking. However, others languages can be arrange on request basis.  

4.Triple room sharing will base on extra roll in bed basis. 

5.We strongly recommend you to purchase travel insurance before departure. 

6.To ensure the benefit of consumer, please refer to the standard terms & conditions at the back page of your invoice.  



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Hitachi Seaside Park covering an area of 190 hectares, the park features blooming flowers around the year. 

The park has become known for its baby blue-eyes flowers, with the blooming of 4.5 million of the 

translucent-petaled blue flowers in the spring drawing tourists. (Mid Apr – Mid May for baby blue-eyes flowers ) 

 

 
 One of the best places to view fuji flowers is the Ashikaga Flower Park. Ashikaga Flower Park features lots of 

blue, white and pink fuji, as well as yellow laburnum that look like yellow colored fuji. One large fuji tree is 100 

years old and its branches are supported to create a huge umbrella of blue fuji flowers. There is also a long 

tunnel of white fuji flowers, while a tunnel of yellow kingusari needs a few more years to become an actual 

tunnel. (Mid Apr – Mid May for Fuji flowers ) 

 Fruit Picking Experience. (Subject to season & weather conditions) 

 Karuizawa Prince Shopping Plaza, an outlet mall where you can enjoy new styles of shopping, tasty meals 

and entertainments in fresh air and atmosphere of Karuizawa. 

 
 

 Lake Motosuko is the westernmost of the Fuji Five Lakes and best known for its appearance on the reverse 

side of the 1000 yen bill and the former 5000 yen bill. 
 

Shibazakura Festival Special (Mid-April  to End May) 

The Fuji Shibazakura Festival is one of the best and most popular occasions nationwide to see shibazakura. 

The venue of the festival is located about three kilometers south of Lake Motosuko in the Fuji Five Lakes area, 

offering breath-taking views of vast fields of shibazakura, with Mount Fuji in the backdrop on clear days. 
 

 Oshino Hakkai is a touristy set of eight ponds in Oshino, a small village in the Fuji Five Lake region.  The eight 

ponds are fed by snow melt from the slopes of nearby Mount Fuji that filters down the mountain through 

porous layers of lava for over 80 years, resulting in very clear spring water that is revered by the locals. 

 
 

 The Great Buddha of Kamakura is a bronze statue of Amida Buddha, which stands on the grounds of 

Kotokuin Temple. With a height of 13.35 meters, it is the second tallest bronze Buddha statue in Japan.  

 Experience limited express train from Kamakura to Tokyo 

 

 

Day 1   SINGAPORE CHANGI AIRPORT  TOKYO AIRPORT                                          (MOB)    

Day 2   HITACHI SEASIDE PARK                                                                                   (L/D) 

Day 3   ASHIKAGA PARK – KARUIZAWA – TATESHINA OR MATSUMOTO                       (B/L/D)                                    

Day 4   LAKE MOTOSU – OSHINOHAKAI – NUMATSU OR ATAMI                             (B/L/D)                                                

Day 5   NUMATSU OR ATAMI – KAMAKURA - TOKYO                                                  (B/L/D) 

Day 6   FREE & EASY AT TOKYO                                                                                (B/-/-) 

Day 7   TOKYO  SINGAPORE CHANGI AIRPORT                                                         (MOB) 

Hitachi Seaside Park 

https://en.wikipedia.org/wiki/Nemophila
http://www.japan-guide.com/e/e6900.html
http://www.japan-guide.com/e/e2172.html
http://www.japan-guide.com/e/e2055.html


 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

7 天 5 晚  花跃关东~ 紫藤花语伴芝樱海 

行程特色 

 

体验  *国营常陆海滨公园，一年四季盛开着各种花卉，春天看蓝色粉蝶花海，秋天看火红地肤 

             （粉蝶花季节：4月中旬至 5月中旬） 

*足利花卉公园 ~ 这里有许多株紫藤花争奇 斗艳，花架上盛开着树龄约 150 年的大 

 藤，绝对会令你叹为观止！（紫藤花季节：4月中旬至 5月中旬） 

*于轻井泽王子购物广场 享受购物乐 

  *体验特快列车从镰仓到东京 

* 1天东京自由行 

 
 备注：  

1. 行程表所列载的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因应不同出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。然而如报

名后有所更动的话，本公司将另作个别通知。 

2. 行程、膳食及住宿的先后次序，以当地地接待社（地接）安排为准。 

3. 基本上全程中文讲解为主。如需以其他语言讲解，必需在报名时提前通知本公司。本公司将另作安排。 

4. 任何三人房都以折叠式加床为标准。 

5. 团队出发前建议需购买旅游保险，以则安心。 

6. 确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条规细节。 



 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 国营常陆海滨公园，一年四季盛开着各种花卉，春天看蓝色粉蝶花海，秋天看火红地肤。其中最为著名的应该是花卉区

（みはらしの丘），每逢 4 月中旬至 5 月中旬的一个月间，这里都会绽放着 450 余万株风姿绰约的蓝白色粉蝶花，远处

还能看见蔚蓝的大海，天空、大海、花海都是蓝色的，令你犹如坠入阿凡达潘多拉星球的蓝色世界。 

（粉蝶花季节：4 月中旬至 5 月中旬） 

 

 
 足利花卉公园 ~ 这里有许多株紫藤花争奇 斗艳，花架上盛开着树龄约 150 年的大藤，绝对会令你叹为观止！ 

（紫藤花季节：4 月中旬至 5 月中旬） 

 我们会与司机配合，会在顺路的方向让您到季节性的水果园里任你採任您现吃! 尝试超另类体验！ 

 轻井泽王子购物广场，少数的在美丽财产饶性的日本性的高原度假胜地"轻井泽"开设对象集齐世界名品的

休闲型商场。轻井泽站南口一侧性的大单一地区家乡咐集了，以奢侈品牌为头颈，时装，配饰，运动户外面约

240 个多样店铺。 

 
 

 本栖湖是日本富士五湖之一 ，也是富士五湖中最深的一个湖。在1984年发行的旧五千元日元的纸质钞票和2004年

11月改版的千元纸质钞票中，背面的富士山下的湖泊就是本栖湖。 

富士芝櫻祭(4月中旬 – 5月下旬) 

于芝樱盛开的富士山麓广大腹地所举办的活动，每年都有络绎不绝的游客造访。粉红色的芝樱与富士山的鲜明对比

是只有这个时期才看得到的绝景。 

 忍野八海历史悠长，据说在1200年前就有了，八海意为八个池塘，是忍野地区指定的国家自然风景区，1985年入选

“日本名水百选”，还有日本九寨沟的美誉。泉水平均水温约13℃，水质清冽甘甜，可以直接饮用，是国家指定天

然记念物、名水百选、新富岳百景之一。 

 

 
 

 以镰仓大佛之名著称的高德院大佛是古都镰仓的象征，高德院是一个净土宗派的寺院，镰仓大佛是高德院的主佛，

也是日本三大佛像之一。 

 体验特快列车从镰仓到东京。 

 
 

第 1 天   新加坡  东京机场                                              (机上用餐) 

第 2 天   国营常陆海滨公园          (午/晚餐) 

第 3 天   足利花卉公园 – 轻井泽 – 蓼科 或 松本                             (早/午/晚餐) 

第 4 天   本栖湖 – 忍野八海 – 沼津 或 热海                                                  (早/午/晚餐) 

第 5 天   沼津 或 热海 – 镰仓 - 东京                                                                   (早/午/晚餐) 

第 6 天   东京自由行                                                                         (-/-/晚餐) 

第 7 天   东京  新加坡                                                              (早餐/机上用餐) 


